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§20 KS2017/300

Initiativärende (SD) om kommunens avtal med AluForma 

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att initiativärendet ska fortsätta beredas, av opartisk part. 
Kommunstyrelsen medger att man får rätt att använda de ekonomiska medel som krävs för att 
verkställa kommunstyrelsens beslut och att beredningen hanteras skyndsamt.
Ärendet
På kommunstyrelsens sammanträde den 20 november 2017 väcktes ett initiativärende av Daniel 
Persson (SD) där frågan bl a ställs om kommunstyrelsens ordförande hade delegering på att 
skriva på avtal med Aluforma (ett kroatiskt företag som anlitades för att färdigställa HVB-
hemmet i Bollebygd. (Arbetet beräknas vara klart 20 jan 2018)). Kommunstyrelsen beslutade på 
sammanträdet att ärendet lämnas till kommunstyrelseförvaltningen för handläggning.
 
Initiativärendet lyder: Den 8 november skrev kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen 
på ett entreprenadkontrakt till ett värde av 5,5 miljoner (exkl moms) . Detta handlande innebär 
att budgeten till projektet överskrids. Det har heller inte förekommit någon riktig upphandling. 
Enligt uppgifter så ska det också ha kommit ett betydligt billigare förslag från den tidigare 
entreprenören om att färdigställa projektet. Frågan är också varför det plötsligt verkar hamnat på 
kommunstyrelsens bord, när det tidigare har skötts av samhällsbyggnadsnämnden och varför inte 
kontraktet finns med bland dom redovisade delegationerna på dagens kommunstyrelsemöte. Den 
stora frågan är om man har överskridit sina befogenheter när avtalet tecknades. Som ledamot har 
man en skyldighet att ansvara för nämndens eller styrelsens verksamhet i enlighet med 
fullmäktiges riktlinjer, lagstiftning och andra riktlinjer och kan bli ansvarsskyldig om fel uppdagas.
Daniel Persson (SD) yrkar därför följande:
*Att kontraktet redovisas bland delegationerna på dagens möte.
*Att detta förfarande utreds grundligt av opartiska personer till nästa kommunstyrelsemöte, samt 
redovisas där.
*Att kommunstyrelsen försöker häva kontraktet om det visar sig vara felaktigt.
 
Då kommunstyrelseförvaltningen inte kan anses vara opartisk fick kommunsekreteraren i 
uppdrag att kontakta PwC (anses lämpligt då Bollebygds kommuns förtroendevalda revisorer 
biträds av sakkunnigt revisionsbiträde från PwC Sverige). Till slut landar frågan i 
kostnaden/arvodet för uppdraget, där förvaltningen meddelar att man på egen hand inte kan 
godkänna begärt arvode. Kommunstyrelsens ordförande önskar därmed att kommunstyrelsen ska 
fatta beslut i frågan.
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Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen beslutar att initiativärendets frågeställningar och önskemål är besvarade och 
uppfyllda genom följande punkter:
 
1) Kontraktet mellan Bollebygds kommun och AluForma redovisas för kommunstyrelsen. Något 
delegeringsbeslut har inte fattats i ärendet.
2) Opartisk granskning pågår av två myndigheter på grund av anmälningar.
3) Det går inte att häva kontraktet med AluForma då byggnationen är klar vid tiden för 
kommunstyrelsens sammanträde den 22 januari 2018.
 
Ledamöternas förslag till beslut
Daniel Persson (SD), med instämmande av Martin Bengtsson (M), föreslår följande: "Jag yrkar på 
fortsatt beredning av initiativärendet och att man får rätt att ta dom ekonomiska medel som krävs 
för att verkställa kommunstyrelsens beslut och att det hanteras skyndsamt."
 
Ajournering
Sammanträdet ajourneras kl 18.10-18.40.
 
Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels arbetsutskottets, dels Daniel Perssons (SD) 
m.fl. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
Daniel Perssons (SD) m.fl. förslag.

Beslutsunderlag
 §12 KSAU Initiativärende (SD) om kommunens avtal med AluForma
 Information kring initiativärende
 Avtal Bollebygds kommun och AluForma
 §173 KS Initiativärende (SD) om kommunens avtal med Aluforma
 Initiativärende (SD) om kommunens avtal med Aluforma

Skickas till
Administrativ chef, kommunchef, kommunsekreterare
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